

BANDINFO

We are a northern german rock band of „best agers“ and we play our songs with a lot of love, a thick sound and loads of energy. We play live and loud with two rough guitars, a killer bass, a unique voice and a groovy drummer.

Founded back in 2010 with another drummer and another rhythm guitarist. The actual band members play together since the beginning of 2016. Since then, we played more than 40 live shows in northern Germany and the Netherlands.

Our songs vary in style and sound: from stoner rock to grunge, from alternative to power rock, from cross-over to garage rock. We distilled and processed the best out of 30 years of rock music into our own songs.

At the end of July 2018 we released our second album, named „CHANGES“, which reflects a lot of the things that happened to us in the last few years. After years of influencing, impressive personal experiences, loosing beloved people and friends, broken relationships and some really hard restarts these 10 tracks stand for a long, hard trip as a band and as human beings. Finally, we managed all challenges and became stronger at all.

Our first Album „Happiness in Slavery“ was recorded back in 2015. Both full-length albums can be found on all popular streaming services and download platforms like iTunes, Amazon, SoundCloud or Spotify.

Wir sind eine Rockband aus Gronau/ Epe mit Musikern im „besten Alter“, aus halb Deutschland. Wir spielen ausschließlich Eigenkompositionen mit Liebe zum Detail, einem fetten Sound und mit jeder Menge Energie. Wir rocken live mit zwei derben Gitarren, einem heftigem Bass, einer einzigartigen Stimme und einem treibenden Schlagzeug.

Gegründet 2010 hat sich die Besetzung seitdem zweimal verändert: ein neuer Drummer kam 2012 dazu, ein neuer Gitarrist im Jahr 2016. Seit 2016 spielten wir mehr als 40 Gigs in Norddeutschland und den Niederlanden.

Unsere Songs variieren im Stil zwischen Stoner Rock und Grunge, Alternative Rock und Power Rock, Cross-Over und Garage Rock. In unseren Songs haben wir das beste aus 30 Jahren Rock Musik destilliert und verarbeitet.

Ende Juli 2018 haben wir unser zweites Album „CHANGES“ veröffentlicht, in dem wir viele persönliche Entwicklungen verarbeitet haben. Die letzten Jahre waren geprägt von großen Veränderungen, beeindruckenden Erfahrungen, dem Verlust von geliebten Menschen, Trennungen und einigen harten Neustarts. Die zehn Songs des Albums stehen für einen langen, harten Trip – als Band und als Menschen. Aber letztlich konnten wir die größten Hindernisse überwinden und wir wurden dadurch stärker und fokussierter, was man in unserer Musik hören kann.

Unser erstes Album „Happiness in Slavery“ haben wir im Jahr 2015 aufgenommen. Und beide Alben können auf allen namhaften und bekannten Plattformen gestreamt und heruntergeladen werden (Spotify, Amazon, iTunes, SoundCloud, etc.).

„WE PLAY ROCK MUSIC WITH SOUL €
WE PLAY IT LOUD“

Visit us online:

gumbucket.de

facebook.com/gumbucket

instagram.com/gum_bucket

youtube.com/user/houseshoeheroes

BANDMEMBERS

LIWE KIEL

MARKUS WACHTER

STEFAN BECKER

ANDREAS HÜGING

MAX SALAMON

VOCALS

GUITAR

GUITAR

BASS

DRUMS

PICTURES

**DISCOGRAPHY
& CONTACT**



BOOKING CONTACT

Stefan Becker

stefan@gumbucket.de

0170 2050860

Max Salamon

max@gumbucket.de

0176 21208593